
JEGYZŐKÖNYV
a Budaörsi Részönkormányzat –Kamaraerdő

2015. június 8-án 18 órakor megtartott 
 nyílt üléséről

Helyszín: 2040 Budaörs, Kamaraerdei Közösségi Ház.
Jelen vannak: D. Kisfalvi Péter elnök, Bódis Tamás, Kis Gyula, - Nagy Géza igazoltan távol
-,  Paróczi  Tamás a részönkormányzat  tagjai,  Kovácsné Lupás Adrienn a Közösségi  Ház
vezetője, Kovács Ferenc gondnok, Nógrádi Péterné, dr. Kaszap László ügyvéd.
Jegyzőkönyvvezető: Ládonyi János

- Dr. Kisfalvi Péter megnyitotta a Kamaraerdei Részönkormányzat ülését és javaslatot tett a
napirendre, elmondta, hogy az 1. sz. napirendet zárt ülésen kell megtárgyalni, az alábbiak
szerint:

1. Budaörs, Kassai utcai ingatlanok tulajdonosainak talajterhelési díj tárgyában
benyújtott kérelme, zárt ülésen tárgyalandó.

2. A Víz-Hang Fesztivál támogatási kérelme. 
3. Kamaraerdő Napja értékelése.
4.  A további kamaraerdei programok helyzete.
5. Kamaraerdő lakosságát érintő problémák, események.

A Kamaraerdei Részönkormányzat az alábbiak szerint fogadta el a napirendjét:
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1. Budaörs, Kassai utcai ingatlanok tulajdonosainak talajterhelési díj tárgyában
benyújtott kérelme, zárt ülésen tárgyalandó.

2. A Víz-Hang Fesztivál támogatási kérelme. 
3. Kamaraerdő Napja értékelése.
4.  A további kamaraerdei programok helyzete.
5. Kamaraerdő lakosságát érintő problémák, események.

A Kamaraerdei Részönkormányzat 4 igen szavazattal fogadta el a napirendet. 

Napirend előtti hozzászólások:

- Bódis Tamás javasolta, hogy a Beregszászi úti forgalomcsillapítást tárgyalják meg az
5. napirendben. 
A napirend tárgyalása:

1. Budaörs,  Kassai  utcai  ingatlanok  tulajdonosainak  talajterhelési  díj
tárgyában benyújtott kérelme, zárt ülésen tárgyalandó – külön jegyzőkönyv
készült.

2. A Víz-Hang Fesztivál támogatási kérelme. /Paróczi Tamás jelezte, hogy
érintettsége miatt a napirend tárgyalásában nem vesz részt/.

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a kérelem késve érkezett, a kérelmezőknek
lehetőségük  lett  volna  a  város  2015.  évi  költségvetése  elfogadása  előtt
igényüket  benyújtani,  erre sajnos nem került  sor,  jelenleg az önkormányzat
anyagi  lehetősége  a  támogatást  nem  teszi  lehetővé,  javasolja  az  eredeti



határozati  javaslat  elfogadását.  A részönkormányzatnak a 2015.  évre nincs
saját felhasználású pénzügyi kerete.  Jelezte, hogy a kérelmezőktől egy másik
kérelem is érkezett ezt is kéri, hogy tárgyalják meg, emailben ki lett  küldve
mindkét  anyag.   A második  kérelemben  technikai  eszközöket  és  személyi
biztosítást kértek. 

- Bódis  Tamás  elmondta,  hogy  ezeket  az  eszközöket  korábban  is  az
önkormányzat  biztosította  térítésmentesen  a  rendezvény  részére,  ezt
szeretnék most is kérni. 

- Dr.  Kisfalvi  Péter  elmondta,  hogy  ő  támogatni  tudja  a  kérelmet,  de  a
kérelmezők  egy  szabályszerű  kérelemmel  forduljanak  a  polgármesterhez,
hogy még a 17-i képviselő-testület ülésére be tudja vinni. 
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A  Kamaraerdei  Részönkormányzat  a  IV.  Víz-Hang  Fesztivál  megrendezésének
támogatását nem javasolja a Képviselő-testületnek.

A Kamaraerdei Részönkormányzat 3 igen szavazattal fogadta el a határozatot – Paróczi
Tamás nem vett részt a szavazásban.
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A Kamaraerdei Részönkormányzat a IV. Víz-Hang Fesztivál megrendezéséhez 
javasolja, hogy a képviselő-testület teljesítse a rendezők alábbi kérelmét: 

„- 6db fehér sátor
- 20db sörpad garnitúra
- Vészkijárat jelző táblák
- 6m kordon
- Hirdetési felület a zöld hirdető táblákon, vitrinekben
- 16 db terelőoszlop + talp
A tárgyi eszközök használatán felül, kérnénk személyi jellegű segítséget is kérni!

Segítségre szorulunk a rendezvény biztosításában, valamint a rendezvény közben 
és a végén történő takarításban, illetve hulladék elszállításban, az elmúlt évekhez 
hasonlóan.
Az alábbi szolgáltatásokat szeretnénk kérni térítés mentessen!

- 5 fő biztonsági személyzet a rendezvény ideje alatt 
- BTG takarítás: szombat, vasárnap reggel és a rendezvény után vasárnap este, +1 
fő, aki az esemény ideje alatt segít a szemétszedésben.”

A Kamaraerdei Részönkormányzat 3 igen szavazattal fogadta el a határozatot – Paróczi
Tamás nem vett részt a szavazásban.

3. Kamaraerdő Napja értékelése.

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a rendezvényt kiemelkedően jónak tartja, 
ezt a résztvevők és a látogatok véleménye is megerősítette. A Kamaraerdő 
Napja kezd a város harmadik legnagyobb rendezvénye lenni, már nem csak a 
Kamaraerdő lakói jönnek, hanem a város minden területéről jönnek látogatók. 



-
- A vitában elhangzott vélemények:

- Jó, hogy a részönkormányzat tagjai is egész nap részt vettek a szervezésben 
és a napi programok koordinálásban.

- A főzőverseny kifejezetten sikeres volt, ez egy színfolt a rendezvényen.
- Szerencsés nap volt, mert az idő is kiváló volt.
- Hozzájárult a sikeres rendezvényhez, hogy a gyermeknappal együtt rendezték

mer, mert így egész családok tudtak eljönni.
- Fontos volt, hogy minden réteg megtalálta az őt érintő programot.
- Egységként működött a rendezvény, értve ez alatt az előkészítést és a napi 

programok bonyolítását is.
- El kell gondolkodni, hogy húzónév szerepeljen e a programban, mert a 

nagyszínpad látogatottsága kisebb volt, mint korábban.
- A nagyszínpadnál reggeltől estig voltak programok, a gyermekek 

folyamatosan élvezhették a programokat.
- Nem biztos, hogy nagy név kell, mert ez egy kellemes családi nap és nem az 

a fontos, hogy kiemelkedő nagyszínpadosa esemény legyen.
- A reklámra, a tájékoztatásra nagyobb figyelmet kell fordítani, mert akik lejöttek 

ezt hiányolták.
- Sokan elfáradtak az egész napos elfoglaltságban.
- Szerencsére elkábult illuminált embereket nem lehetett látni. 

A jövő évi Kamaraerdő Napjára vonatkozó javaslatok, megfontolandó 
gondolatok:

- A HACIENDA étterem hozzáállása nem volt megfelelő, mert ez a rendezvény 
nekik nagy bevételt jelentett, ez nem egy olcsó hely, nagyobb elvárást kell 
tanúsítani. Az étterem belvárosi árakkal dolgozik, ennek megfelelő színvonalat
kell biztosítania. A sörpadokat is ingyen kapták és a nyilvános toaletett is 
ingyen kapták a rendezvény helyszínére.

- Lehet, hogy jövőre más vendéglátásra kell gondolni.
- Az árakkal is valamit kell tenni, mert kihasználták a monopolhelyzetüket.
- Korábban jobb volt az együttműködés, sajnos még a szponzor-reklám 

ajándékukat is térítésért adták. 
- Végig kell gondolni, hogy más helyszínt is meg lehet vizsgálni az előkészítés 

esetén. 
- Dr. Kisfalvi Péter megköszönte a szervezők a közreműködök és a fellépők 

sikeres munkáját. Külön köszönetet mondott a szponzorok segítségéért.
 
4. A 2015. év további kamaraerdei programjai helyzete.

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy az idei évre két részönkormányzati 
szervezésű eseményt terveztek, az egyik a sportnap – 2015, szeptember 12. -
a másik a mikulás ünnepség.  

- Kovácsné Lupás Adrienn elmondta, hogy az őszi sportnapot meg fogják 
szervezni az utcák közötti focibajnokságot, kéri a RÖK tagjainak a segítségét, 
hogy terjesszék ennek a lehetőségét. A LIVER SC is segítséget tud nyújtani a 
pálya biztosításával. Lehet családi sportnap is gyermekek és felnőttek 
részvételével. Az új parkban tervezik a programok egy részét, ezeket 



részletezve elküldi a RÖK. tagjainak. Kérte, hogy az aggregátor 
biztosításában is segítsenek.

- Paróczi Tamás elmondta, hogy korábban a Kamaraerdei Óvoda vezetője is 
aktívan részt vett a szervezésben. A családok részére is biztosítottak 
programokat. Számítani lehet a kamaraerdei srácokra is, akik minden 
vasárnap kedvtelésből fociznak.

- Bódis Tamás elmondta, hogy akadálypálya is lehetne a programon.
- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a sportnapot hirdessék meg és akik 

akarnak azok jelentkeznek, meg kell hirdetni a TV-ben és a rádióban is. A 
három focipálya használatában lehet gondolkodni. 
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A Kamaraerdei Részönkormányzat kéri Budaörs Város Önkormányzatát, hogy
- a korábbi ígéreteknek megfelelően - a 2015, szeptember 12-i Kamaraerdei 
Sportnapra biztosítson 100.000 Ft-t.

A Kamaraerdei Részönkormányzat 4 igen szavazattal fogadta el a határozatot.

5.  Kamaraerdő lakosságát érintő problémák, események.

- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a Műszaki Ügyosztálytól kapott két levelet. Az 
egyikben Farkas Matild tájékoztatja a RÖK-öt, hogy a Kolozsvári utca mellé kért árok 
elkészült, erre azért volt szükség, mert a transzformátor állomástól csak így lehetett a
felgyülemlett vizet elvezetni. Lőrincz Mihály ügyosztályvezető tájékoztatta a RÖK-öt, 
hogy a LIVER SC által üzemeltetett pálya kerítése elkészült. Tájékoztatást adott a 
pálya használatának lehetőségéről is.
-  Bódis  Tamás  elmondta,  hogy  a  korábbi  K.RÖK  ülésen  felvetett  probléma  -  a
Beregszászi úti forgalomcsillapító műtárgyak nem megfelelő helyen vannak – nem
elfogadható írásos választ kaptak. Ismételten kéri a Műszaki Ügyosztály vezetőjét,
hogy  szervezzen  a  részönkormányzat  részére  egy  helyszíni  bejárást,  mert  a
műtárgyak  továbbra  is  balesetveszélyt  okoznak.  Ha nem járnak sikerrel,  akkor  a
közlekedésfelügyelet  intézkedését  kérik.  Lehetséges  lenne  mélyen  beépített
kiskockaköves útbeépítést is elkészíteni az adott szakaszokra. 
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A Kamaraerdei Részönkormányzat felkéri a Műszaki Ügyosztályt, hogy a 
Kamaraerdei Részönkormányzattal egyezetett időpontban szervezzen egy 
helyszíni bejárást a Beregszászi út forgalomcsillapítása ügyében legkésőbb 
szeptember elsejéig. 

A Kamaraerdei Részönkormányzat 4 igen szavazattal fogadta el a határozatot.

- Bódis Tamás köszönetet mondott a Műszaki Ügyosztálynak, hogy a Torockó utcát rendbe
tették, a környék lakosai megelégedésére. Kéri, hogy a Zombori utcában az öregek otthona
úton, baloldalt, az út be van szakadva és meg süllyedt, kéri ennek is a kijavítását. 
- Kis Gyula elmondta, hogy több lakos kereste meg azzal a kéréssel, hogy a kamaraerdei
buszjáratokat  sűrítsék.  Lehetséges,  hogy  erre  a  célra  egy  lakossági  fórumot  is  kellene
szervezni.



- Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy ezt alaposan elő kell készíteni, javasolja, hogy az ősz
folyamán térjenek vissza erre a kérdésre. 
- Kovácsné Lupás Adrienn tájékoztatást adott a Közösségi Ház által szervezett 
Szent Iván Éji rendezvény állásáról, a programokat meghirdetik, közzéteszik.

 
Több hozzászólás nem lévén az ülést 19 óra 10 perckor dr. Kisfalvi Péter elnök bezárta.

               Dr. Kisfalvi Péter                                          Bódis Tamás                         
                         elnök                                                    jegyzőkönyv
                                                                                        hitelesítő


